
Rada Miasta Żagań 
Radni - Sesja 

~~. ~,~~t~r.. . / 
Protokół nr LXX:11/202~ V : 1i: O' 

z LXXII Sesji Rady Miasta Żagań w dniu 28 grudnia 2023 r. ,t,/ 

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:47 tego 
samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Adam Matwijów otworzył LXXII sesję Rady Miasta Żagań. 
Przywitał wszystkie osoby uczestniczące w LXXII sesji Rady Miasta, poinformował o 
nagrywaniu sesji, oznajmił, że udział w sesji jest jednocześnie akceptacją publikacji swojego 
wizerunku oraz przypomniał o przestrzeganiu rozporządzenia o ochronie danych osobowych 
(RODO). 

Po otwarciu nastąpiło sprawdzenie kworum. 
W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 
Obecni: 
1. Wiesław Bochenek 
2. Kinga Drewicz 
3. Dariusz Jadach 
4. Małgorzata Klorek 
5. Danuta Kozłowska 
6. Stanisław Kucab 
7. Grzegorz Kuźniar 
8. Tomasz Kwarciński 
9. Piotr Łoś 
10. Tomasz Maciejak 
11. Daniel Marchewka 
12. Adam Matwijów 
13. Krzysztof Omieljańczyk 
14. Henryk Sienkiewicz 
15. Krzysztof Sieńko 
16. Ireneusz Szaniawski 
1 7. Piotr Węglik 
18. Jakub Witek 
19. Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
Nieobecni: 

1. Andrzej Chodań 
2. Tomasz Nowak 

Kworum zostało osiągnięte. 

1 



Po osiągnięciu kworum, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził prawomocność obrad oraz 
poinformował, że wszyscy radni zostali prawidłowo zawiadomieni o terminie sesji i otrzymali 
dokumenty, związane z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Adam Matwijów poinformował, że Burmistrz Miasta na 
podstawie § 18 ust. 1 i §46 ust. 2 Uchwały nr LVIII/80/2018 Rady Miasta Żagań z dnia 
19 października 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żagań o statusie miejskim, 
przedłożył wnioski o zmianę porządku obrad Sesji poprzez wprowadzenie trzech 
autopoprawek oraz czterech projektów uchwał. 
Pierwsza autopoprawka dotyczyła projektu uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2024 - 2038. 
Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby autopoprawka została omówiona i 
głosowana w pkt. 7 ppkt."c". Propozycja została przyjęta. Porządek obrad w tym zakresie 
został zmieniony. 
Druga autopoprawka dotyczyła projektu uchwały budżetowej na 2024 rok Gminy Żagań o 
statusie miejskim. 
Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby autopoprawka została omówiona i 
głosowana w pkt. 7 ppkt."d". Propozycja została przyjęta. Porządek obrad w tym zakresie 
został zmieniony. 
Trzecia autopoprawka dotyczyła projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 
2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby autopoprawka została omówiona i 
głosowana w pkt. 7 ppkt. "j". Propozycja została przyjęta. Porządek obrad w tym zakresie 
został zmieniony. 

Pierwszy wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku LXXII sesji Rady Miasta Żagań 
projektu nr 2 zmieniającego uchwałę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie 
miejskim. Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany pkt. 7 ppkt "j ", następnie przeszedł do głosowania wniosku. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(l6) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
PRZECIW (1) 
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Grzegorz Kuźniar 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Wniosek został przyjęty. 

Porządek obrad w tym zakresie został przyjęty i zmieniony. 

Drugi wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku LXXII sesji Rady Miasta Żagań 
projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie 
miejskim na lata 2023 - 2036. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt uchwały został omówiony i głosowany pkt. 
7 ppkt "k", następnie przeszedł do głosowania wniosku. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią 
Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2023 - 2036. 

Wyniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(l5) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Wniosek został przyjęty. 
Porządek obrad w tym zakresie został przyjęty i zmieniony. 

Trzeci wniosek dotyczyący wprowadzenia do porządku LXXII sesji Rady Miasta Żagań 
projektu nr 2 uchwały w sprawie: ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 
2023 roku. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt uchwały został omówiony i głosowany pkt. 
7 ppkt "l", następnie przeszedł do głosowania wniosku. 

Glosowano w sprawie: 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu nr 2 uchwały w sprawie: ustalenia 
wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2023 roku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam 
Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz 
Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Wniosek został przyjęty. 

Porządek obrad w tym zakresie został przyjęty i zmieniony. 

Czwarty wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku LXXII sesji Rady Miasta Żagań 
projektu nr 3 uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie 
miejskim 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt uchwały został omówiony i głosowany pkt. 
7 ppkt "m", następnie przeszedł do głosowania wr.iosku, 

Glosowano w sprawie: 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu nr 3 uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(15) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Wniosek został przyjęty. 

Porządek obrad w tym zakresie został przyjęty i zmieniony. 
Porządek obrad został zmieniony i przyjęty w całości. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXI sesji Rady Miasta Żagań z dnia 29.11.2023 r. 

Brak uwag. 
Protokół został przyjęty. 
Załącznik do protokołu nr 3 
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4. Sprawozdania z działalności między sesjami Komisji Stałych Rady Miasta Żagań. 

Przewodniczący Rady Adam Matwijów, poprosił o odczytanie protokołów z posiedzeń 
Komisji Stałych. 
Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej z Komisją Budżetu i 
Finansów odczytał Przewodniczący Komisji Henryk Sienkiewicz. 
Do protokołu odniósł się radny Tomasz Kwarciński, który prosił o dodanie wzmianki o braku 
odpowiedzi Burmistrza na pytanie radnego. Przewodniczący Rady poprosił o przedłożenie 
wniosku na piśmie. 
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury odczytał Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Sieńko. 
W sprawie protokołu głos zabrała radna Małgorzata Klorek, poruszając temat obecności 
Wiceburmistrza Sebastiana Kuleszy na Komisji Oświaty i Kultury. W kwestii obecności 
Wiceburmistrza wypowiedział się Przewodniczący Rady Adam Matwijów, oraz 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Sieńko i radna Kinga Drewicz. 
Protokół z posiedzenia Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego odczytał 
Przewodniczący Komisji Stanisław Kucab. 

Sprawozdania zostały przyjęte. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Żagań o działalnościach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 5 

6. Informacja Burmistrza Miasta Żagań z działalności między sesjami Rady Miasta 
Żagań. 

Jako pierwszy głos zabrał radny Grzegorz Kuźniar pytając Burmistrza Miasta o wniosek o 
dofinansowanie w ramach programu „Cyberbezpieczny samorząd", o spotkanie z 
pełnomocnikiem Komitetu inicjatywy uchwałodawczej mieszkańców Gminy Miejskiej 
Żagań. Ponadto radny zapytał o spotkanie z przedstawicielem Łużyckiego Centrum 
Recyklingu w Marszowie, oraz o spotkanie rady budowy przedszkola przy ul. Żarskiej. W 
odpowiedzi Burmistrz poinformował, że spotkanie w Marszowie było spotkaniem wigilijnym, 
natomiast w sprawie Komitetu inicjatywy uchwałodawczej zostały powzięte działania w 
postaci debaty, która zaplanowana jest na 9 stycznia 2024 r. w Żagańskim Pałacu Kultury. 
Radny Ireneusz Szaniawski zapytał o spotkanie z dyrektorem Agencji Mienia Wojskowego z 
Zielonej Góry. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta informując, że spotkanie dotyczyło 
współpracy, zasobów Agencji w tym budynku przedszkola przy ul. Żarskiej oraz budynku 
przy ul. Dworcowej, które są własnością mienia wojskowego. 
Odpowiedzi na temat wniosku o dofinansowanie w ramach programu „Cyberbezpieczny 
samorząd" udzieliła Sekretarz Miasta Anita Staszkowian. 
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Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 6 

Przed omawianiem kolejnego punktu posiedzenia, Przewodniczący Rady poinformował o 
możliwości złożenia mieszkańcom Żagania życzeń noworocznych, które będą transmitowane 
w telewizji lokalnej. Następnie ogłosił 15 minutową przerwę. 

7. Uchwały. 

a) zmieniająca uchwalę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Skarbnik Miasta Teresa Łapczyńska omówiła zmiany w projekcie nr 1 uchwały zmieniającej 
uchwałę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim, które zostały dokonane 
Zarządzeniami Burmistrza. Skarbnik Miasta podkreśliła, że umieszczenie projektu uchwały 
na eSesji miało na celu przedstawienia właściwych kwot w samej treści i żeby był 
prawidłowy układ załączników do projektu uchwały. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że 
wprowadzone zmiany rzutowały tylko na zmianę końcowych kwot dochodów i wydatków 
związanych z pomocą obywatelom Ukrainy, a wszystkie zmiany wprowadzone przez 
Burmistrza pozostały bez zmian. Skarbnik Miasta podkreśliła, że jest to właściwy projekt, 
który będzie procedowany. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(19) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel 
Marchewka, Adam Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof 
Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Uchwała została przyjęta. 

b) w sprawie: ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2023 roku. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
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Glosowano w sprawie: 
ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2023 roku. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(l9) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel 
Marchewka, Adam Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof 
Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Uchwała została przyjęta. 

c) w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żagań o statusie 
miejskim na lata 2024 - 2038. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
Skarbnik Miasta omówiła wprowadzoną autopoprawkę. Następnie Przewodniczący Rady 
przeszedł do głosowania. 

!)autopoprawka 
Glosowano w sprawie: 
autopoprawki. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA(15) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam 
Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, 
Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Jakub Witek 
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak, Krzysztof Sieńko 

Autopoprawka została przyjęta. 
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2) Glosowano w sprawie: 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2024 
- 2038 wraz z autopoprawką. 

Wyniki glosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imiem1e: 
ZA(14) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam Matwijów, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek 
Muszyńska 
PRZECIW (2) 
Grzegorz Kuźniar, Jakub Witek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś 
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak, Krzysztof Sieńko 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawką. 

d) uchwala budżetowa na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
Skarbnik Miasta omówiła wprowadzoną autopoprawkę oraz przedstawiła pozytywną opinię 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Radna Małgorzata Klorek zapytała o telebim, telewizor który miał być zamontowany w sali 
kinowej Muzeum Obozów Jenieckich. Na wszelxie pytania odpowiedział Burmistrz Miasta 
Żagań. Dodatkowo Przewodniczący Rady wyjaśnił, że plany finansowe przygotowują 
dyrektorzy szkół, placówek podlegających Urzędowi Miasta, zgłaszając swoje potrzeby, na 
podstawie których tworzony jest budżet miasta. Radna Małgorzata Klorek podkreśliła, że 
dyrektor Muzeum obozów Jenieckich potrzebuje wsparcia. Następnie Przewodniczący 
przeszedł do głosowania autopoprawki złożonej przez Skarbnik Miasta. 

1) autopoprawka do budżetu na 2024 r. 
Glosowano w sprawie: 
autopoprawki. 

Wyniki glosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

8 



Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam 
Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz 
Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
PRZECIW (1) 
Grzegorz Kuźniar 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Łoś, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Autopoprawka została przyjęta. 

2) Poprawki radnego T. Kwarcińskiego. 

Przewodniczący Rady poinformował o wpłynięciu wniosku radnego Tomasza Kwarcińskiego 
zgłaszającego poprawki do projektu budżetu na 2024 r., po czym poprosił o przedstawienie 
poprawki zgłoszonej podczas przerwy. 
Radny Tomasz Kwarciński przedstawił stanowisko oraz poprawki do projektu budżetu na 
2024 r., dotyczące remontu ul. Libelta- etap II. 
Wniosek o przeniesienie kwoty 230.000zł ze wskazanych wydatków na realizację inwestycji 
"remont ulicy Libelta etap II" Wniosek o zmniejszenie następujących wydatków: - 40.000 zł z 
wydatku przygotowanie i utrzymanie kąpieliska gryżyce do sezonu, zawartego w dziale 926 
poz. 92601, pozostawiając kwotę 102.500zł - 55.000zł z wydatków związanych z 
funkcjonowaniem urzędu miasta zawartych w dziale 750 Administracja publiczna rozdział 
75023 Urzędy Gmin pod poz. 92601, pozostawiając kwotę 10 mln 504 tys. 407 zł - 25.000zł z 
wydatków związanych z funkcjonowaniem rady miasta zawartych w dziale 750 Administracja 
publiczna rozdziale 75022 Rady Gmin, pozostawiając kwotę 600tys. 723 zł - 35.000zł z 
wydatku rezerwa ogólna budżetu gminy zawartego w dziale 758 Różne rozliczenia rozdział 
75818 rezerwy ogólne i celowe, pozostawiając kwotę 200.000zł - 25.000zł z wydatku zakup 
usług z zakresu promocji miasta zawartego w dziale 757 rozdział 75075, pozostawiając kwotę 
350.000zł - 50.000zł z wydatku remonty bieżące dróg gminnych i parkingów zawartego w 
dziale 600 transport i łączność rozdział 60016,1 drogi publiczne gminne, pozostawiając kwotę 
900tys.zł 93 gr Dodanie 230.000zł na wydatek związany z zadaniem "remont ul. Libelta etap 
II" zawarty w dziale 600 transport i łączność rozdział 60016, drogi publiczne gminne. 

Do stanowiska odczytanego przez radnego Tomasza Kwarcińskiego odniósł się Burmistrz 
Miasta informując, że potrzeby miasta są ogromne, a wskazana ulica potrzebuje także 
remontu. 
Przewodniczący Rady poinformował, że z pieniędzy zaplanowanych w budżecie dla Rady 
Miasta planowany jest zakup nowej kamery projekcyjnej, więc ich zabranie jest niezasadne. 
Do słów Burmistrza odniósł się radny Tomasz Kwarciński. 

9 



Radny Krzysztof Sieńko zapytał Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zagospodarowania 
Przestrzennego Agnieszkę Fedorowicz czy zostały wyliczone kwoty na remont ul. Libelta - II 
etap i czy pozostałe środki wystarczą na remonty pozostałych dróg. Radny zapytał prezesa 
Areny Żagań czy zmniejszone pieniądze dla Areny Żagań nie spowodują problemu z 
funkcjonowaniem kąpieliska na Gryżycach. Na pytania radnego Krzysztofa Sieńko 
odpowiedziała Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zagospodarowania Przestrzennego 
informując, że tegoroczny budżet zamykany na bieżące utrzymanie dróg jest z kwotą, która 
jest niewielka w porównaniu do potrzeb jakie są na terenie miasta. Naczelnik WIZ poprosiła 
radnego Tomasza Kwarcińskiego o doprecyzowanie zakresu remontu, gdyż zaproponowana 
przez niego kwota może być niewystarczająca, ponadto podstawą do realizacji inwestycji jest 
dokumentacja projektowa, która jest obligatoryjna, a której nie ma. 
W powyższej kwestii wypowiedziała się Skarbnik Miasta Teresa Łapczyńska informując, że 
potrzeby na bieżące remonty dróg są znacznie większe, dlatego też wpisano taką kwotę jaka 
była możliwa do wpisania na te remonty, pomimo że potrzeby na te remonty są o wiele 
większe. Następnie Skarbnik Miasta odniosła się do środków zaplanowanych na utrzymanie 
kąpieliska na Gryżycach. Ponownie głos zabrał radny Tomasz Kwarciński, odnosząc się do 
słów radnego Krzysztofa Sieńko oraz Skarbnik Miasta. Po omówieniu poprawek 
Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Poprawki radnego T. Kwarcińskiego. Wniosek o przeruesierue kwoty 230.000zł ze 
wskazanych wydatków na realizację inwestycji "remont ulicy Libelta etap II" Wniosek o 
zmniejszenie następujących wydatków: - 40.000 zł z wydatku przygotowanie i utrzymanie 
kąpieliska Gryżyce do sezonu, zawartego w dz.ale 926 poz. 92601, pozostawiając kwotę 
102.500zł - 55.000zł z wydatków związanych z funkcjonowaniem urzędu miasta zawartych w 
dziale 750 Administracja publiczna rozdział 75023 Urzędy Gmin pod poz. 92601, 
pozostawiając kwotę 10 mln 504 tys. 407 zł - 25.000zł z wydatków związanych z 
funkcjonowaniem rady miasta zawartych w dziale 750 Administracja publiczna rozdziale 
75022 Rady Gmin, pozostawiając kwotę 600tys. 723 zł - 35.000zł z wydatku rezerwa ogólna 
budżetu gminy zawartego w dziale 758 Różne rozliczenia rozdział 75818 rezerwy ogólne i 
celowe, pozostawiając kwotę 200.000zł - 25.000zł z wydatku zakup usług z zakresu promocji 
miasta zawartego w dziale 757 rozdział 75075, pozostawiając kwotę 350.000zł - 50.000zł z 
wydatku remonty bieżące dróg gminnych i parkingów zawartego w dziale 600 transport i 
łączność rozdział 60016,1 drogi publiczne gminne, pozostawiając kwotę 900tys.zł 93 gr 
Dodanie 230.000zł na wydatek związany z zadaniem "remont ul. Libelta etap II" zawarty w 
dziale 600 transport i łączność rozdział 60016, drc gi publiczne gminne. 

Wyniki glosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA(4) 
Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Daniel Marchewka, Jakub Witek 
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PRZECIW ( 11) 
Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Tomasz Maciejak, 
Adam Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Ireneusz Szaniawski, Piotr 
Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Wiesław Bochenek, Piotr Łoś, Krzysztof Sieńko 
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak, Małgorzata Klorek 

Poprawki radnego Tomasza Kwarcińskiego zostały odrzucone. 

Przewodniczący Rady Adam Matwijów poinformował o pozytywnej opinii Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz pozytywnej opinii Komisji Rewizyjnej 
odnoszących się do projektu uchwały budżetowej na 2024 r. Opinie zostały przyjęte przez 
radnych. 

Następnie głos zabrał radny Grzegorz Kuźniar odnosząc się do całego projektu uchwały 
budżetowej na 2024 r., przedstawił poprawkę do w/w projektu uchwały. W celu 
wprowadzenia poprawki do porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową 
przerwę. 
Do powyższej poprawki radnego Grzegorza Kuźniara w kwestii ścieżki rowerowej na ul. 
Młynarskiej odniósł się Wiceburmistrz Sebastian Kulesza. Wiceburmistrz podkreśli, że rok 
temu odbyło się spotkanie z radnymi w sprawie koncepcji i budowy ścieżek rowerowych w 
Żaganiu, gdzie były proponowane rozwiązania dróg rowerowych Żaganiu, które były 
uzgadniane z organizacjami zajmującymi się turystyką, jak z zainteresowanymi mieszkańcami 
oraz grupą radnych. Wymieniona ścieżka na ul. Młynarskiej została wpisana w koncepcję 
ścieżek rowerowych i dróg rowerowych na terenie miasta. W przypadku ulicy Dębowej w 
harmonogramie niewygasających wydatków przygotowywany jest projekt niezbędny do 
wykonania w następnym etapie remontu wskazanej ulicy. 
Radna Małgorzata Klorek poinformowała o przeznaczeniu małych pieniędzy na Żagański 
Pałac Kultury i Muzeum Obozów Jenieckich. Po wypowiedziach w temacie poprawki 
radnego Grzegorza Kuźniara Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

3) Poprawka radnego Grzegorza Kuźniara. 

- zmniejszenie wydatków 70 OOO z dział 926 pozycja 92601 na przygotowanie i utrzymanie 
kąpieliska Gryżyce do sezonu; - zmniejszenie wydatków 40000 z dział 750 rozdz. 75023 poz 
9260 funkcjonowanie Urzędu Miasta; - zwiększenie wydatków o 110000 w dziale 600 rozdz. 
60016 na nową pozycję "Wykonanie nowej nawierzchni ścieralnej ul. Dębowej w Żaganiu". 

Glosowano w sprawie: 
Poprawka radnego Grzegorza Kuźniara. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(3) 
Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Jakub Witek 
PRZECIW (9) 
Dariusz Jadach, Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, Adam Matwijów, Krzysztof 
Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek 
Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Małgorzata Klorek, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel 
Marchewka, Krzysztof Sieńko 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Poprawka radnego Grzegorza Kuźniara została odrzucona. 

Po przedstawieniu i głosowaniu wprowadzonych poprawek, Przewodniczący Rady przeszedł 
do głosowania projektu uchwały budżetowej na 2024 r. wraz z autopoprawką Skarbnik 
Miasta. 

Glosowano w sprawie: 
uchwały budżetowej na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(13) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Danuta Kozłowska, Stanisław Kucab, 
Tomasz Maciejak, Adam Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof 
Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
PRZECIW (2) 
Grzegorz Kuźniar, Jakub Witek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Małgorzata Klorek, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Daniel Marchewka 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Uchwała została przyjęta wraz z poprawką Skarbnik Miasta. 

Przewodniczący Rady Adam Matwijów pogratulował Skarbnik Miasta Teresie Łapczyńskiej 
oraz Burmistrzowi Miasta Andrzejowi Katarzyńcowi uchwalenia budżetu na 2024 r. 
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e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania ulg w zapłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 
przypadających Gminie Żagań o statusie miejskim lub jej jednostkom organizacyjnym 
oraz wskazania organu lub osób do tego uprawnionych. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu 1 

Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 
określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w zapłacie należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Żagań o statusie 
miejskim lub jej jednostkom organizacyjnym oraz wskazania organu lub osób do tego 
uprawnionych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA(l8) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam 
Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz 
Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak, Tomasz Kwarciński 

Uchwała została przyjęta. 

f) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Żagań na 2024 rok. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
Przewodniczący Rady poinformował o wykreśleniu z planu pracy Rady Miasta Wydziału 
Zamówień Publicznych. 

Glosowano w sprawie: 
uchwalenia planu pracy Rady Miasta Żagań na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA(18) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam 
Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz 
Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak, Tomasz Kwarciński 

Uchwała została przyjęta wraz ze zmianą. 

g) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żagań o statusie miejskim 
na 2024 rok. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Glosowano w sprawie: 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Żagań o statusie miejskim na 2024 rok. 

Wyniki glosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA(18) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam 
Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz 
Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak, Tomasz Kwarciński 

Uchwała została przyjęta. 

h) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w mieście Żagań na 
lata 2024-2026. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Przewodniczący Rady Adam Matwijów poinformował o zgłoszeniu przez radnego Wiesława 
Bochenka podczas wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej z Komisją Budżetu 
i Finansów wniosku o zmianę w zapisie Gminnego Programu Wspierania Rodziny. Zmiana 
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dotyczyła zapisu „dzieci i młodzież upośledzona umysłowo". Radny Wiesław Bochenek 
zaproponował zapis „dzieci i młodzież niepełnosprawni intelektualnie". Po konsultacji z 
dyrektorem Ośrodka Pomocy Społecznej oraz dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie podjęto decyzję o zmianie zapisu. Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do 
głosowania projektu uchwały ze zmianą zapisu. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w mieście Żagań na lata 2024-2026. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(19) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Adam 
Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz 
Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska, Daniel Marchewka 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Uchwała została przyjęta. 

i) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych udzielanych z budżetu miasta dla 
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu na rok 2024. 

Uchwała uzyskała pozytywne opinie: Komisji Gospodarki Miejskiej, Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych udzielanych z budżetu miasta dla Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu na rok 2024. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Piotr Łoś, Tomasz Maciejak, Daniel 
Marchewka, Adam Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof 
Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Jakub Witek, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

15 



Uchwała została przyjęta. 

j) zmieniająca uchwalę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (2) 

Skarbnik Miasta omówiła wprowadzoną autopoprawkę wraz z projektem uchwały. W 
pierwszej kolejności Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania autopoprawki. 

1) autopoprawki - P. Skarbnik 
Glosowano w sprawie: 
autopoprawki - P. Skarbnik. 

Wyniki glosowania 
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(17) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Daniel 
Marchewka, Adam Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof 
Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Łoś, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Autopoprawka została przyjęta. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim (2) wraz z 
autopoprawką. 

Wyniki glosowania 
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam 
Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz 
Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
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Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawką. 

k) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na 
lata 2023 - 2036. 

Skarbnik Miasta omówiła wprowadzony projekt uchwały. Następnie Przewodniczący Rady 
przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2023 
-2036. 

Wyniki glosowania 
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA(l 7) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Grzegorz Kuźniar, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Daniel 
Marchewka, Adam Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof 
Sieńko, Ireneusz Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Łoś, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Uchwała została przyjęta. 

I) w sprawie: ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2023 roku. (2) 

Skarbnik Miasta omówiła wprowadzony projekt uchwały. Następnie Przewodniczący Rady 
przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2023 roku. (2). 

Wyniki glosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imiem1e: 
ZA (16) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
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Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam 
Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz 
Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
PRZECIW (1) 
Grzegorz Kuźniar 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Łoś, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Uchwała została przyjęta. 

m) zmieniająca uchwalę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (3) 

Skarbnik Miasta omówiła wprowadzony projekt uchwały. Następnie Przewodniczący Rady 
przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (3) 

Wyniki glosowania 
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Wiesław Bochenek, Kinga Drewicz, Dariusz Jadach, Małgorzata Klorek, Danuta Kozłowska, 
Stanisław Kucab, Tomasz Kwarciński, Tomasz Maciejak, Daniel Marchewka, Adam 
Matwijów, Krzysztof Omieljańczyk, Henryk Sienkiewicz, Krzysztof Sieńko, Ireneusz 
Szaniawski, Piotr Węglik, Agnieszka Ziętek-Muszyńska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Grzegorz Kuźniar, Piotr Łoś, Jakub Witek 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Chodań, Tomasz Nowak 

Uchwała została przyjęta. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

Jako pierwszy głos zabrał Wiceburmistrz Sebastian Kulesza, który podziękował oraz 
pogratulował uchwalenia budżetu. Ponadto złożył życzenia noworoczne oraz poprosił o 
nieodpalanie fajerwerków podczas Sylwestra ze względu na zwierzęta. 
Radna Małgorzata Klorek podziękowała za 2023 r., za wszelkie przeprowadzone akcje, za 
wspieranie jadłodzielni na Górce, za zbieranie nakrętek oraz złożyła życzenia noworoczne. 
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Radny Ireneusz Szaniawski złożył życzenia na Nowy Rok oraz podziękował za współpracę z 
Radą Miasta, z Urzędem Miasta, jak i współpracę z radnym Piotrem Łosiem oraz 
Naczelnikiem Wydziału Oświaty Mariuszem Krugłym. 
Radny Krzysztof Sieńko poprosił o składanie propozycji do planu pracy Komisji Oświaty i 
Kultury na 2024 r. 
Na koniec Przewodniczący Rady Adam Matwijów zaproponował aby przedłużyć radnej 
Agnieszce Ziętek-Muszyńskiej oraz radnemu Krzysztofowi Omieljańczykowi członkostwo w 
Komisji Mieszkaniowej. Propozycja została przyjęta. Następnie Przewodniczący złożył 
wszystkim życzenia noworoczne. 

9. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Żagań zamknął LXXII sesję Rady Miasta Żagań. 

„s/~_KTOR 

Przygotował(a): BK't-~ 

https://www.youtube.com/watch?v=5gz-gBZaBy0 
https://www.youtube.com/watch?v=m95B53qD og 
https:/ /www.youtube.com/watch ?v= 1 vgAx0RB8tM 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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